



أرابتك القابضة (ش.م.ع.)
Arabtec Holding PJSC

ARABTEC LAUNCHES AED 1.5 BN RIGHTS ISSUE

Dubai, UAE – 1 May 2017: The Board of Directors of Arabtec Holding PJSC (“Arabtec” or the “Group”), a leading contractor for social and economic infrastructure, approved the launch of the Group’s AED 1,500,000,000 Rights Issue.

Arabtec intends to publish an Invitation to the Shareholders to Subscribe for Capital Increase on 3 May 2017, with subscription opening date on 15 May 2017 and subscription closing date on 28 May 2017.

- End -

About Arabtec Holding:

Arabtec is a leading contractor for social and economic infrastructure. The Group improves the quality of life of people living in the communities that it creates. Arabtec’s impressive list of completed projects includes iconic buildings such as the world’s tallest building, the Burj Khalifa in Dubai, and Abu Dhabi landmark, the Emirates Palace Hotel; as well as other technically challenging work on airports and related infrastructure.

Arabtec was the first private construction firm to list on the Dubai Financial Market in 2005. Today, the Group consists of numerous subsidiaries with specialisations spanning all segments of the construction cycle, with a vision of building the future.

For more information, please visit www.arabtecholding.com.

For further information, please contact:

Sara Shadid

Investor Relations

ir@arabtecholding.com

+971 (0) 2 333 7789

أرابتك تبدأ بإجراءات زيادة رأس المال بقيمة 1.5 مليار درهم

دبي، الإمارات، 1 مايو 2017: قرر مجلس إدارة شركة أرابتك القابضة ش.م.ع ("أرابتك" أو "المجموعة")، مجموعة الشركات الرائدة المتخصصة بتنفيذ مشاريع البنية التحتية الاجتماعية والاقتصادية، البدء بإجراءات زيادة رأس المال بقيمة 1.5 مليار درهم.

تعتزم أرابتك توجيه دعوة إلى المساهمين للاكتتاب بأسهم زيادة رأس المال بتاريخ 3 مايو 2017، علماً بأنه سيتم فتح باب الاكتتاب ابتداءً من 15 مايو 2017 وسيُغلق في 28 مايو 2017.

-انتهى-

نبذة عن أرابتك القابضة:

تُعد أرابتك مجموعة شركات رائدة متخصصة بتنفيذ مشاريع البنية التحتية الاجتماعية والاقتصادية، وهي تحرص دائماً على إيجاد أفضل السبل للمساهمة في تحسين جودة حياة الأفراد ضمن مجتمعاتها. وقد نفذت الشركة مجموعة متنوعة من المشاريع الإنشائية البارزة، مثل تشييد برج خليفة، وهو أطول مبنى في العالم، وفندق قصر الإمارات، أحد أبرز معالم إمارة أبوظبي، فضلاً عن عدد آخر من المشاريع التقنية، مثل المطارات والبنية التحتية المتصلة بها.

تم إدراج أرابتك في سوق دبي المالي عام 2005 كأول شركة إنشاءات خاصة تتحول إلى شركة مساهمة عامة، واليوم تضم أرابتك العديد من الشركات التابعة في مختلف تخصصات قطاع الإنشاءات، وتسعى لتحقيق رؤيتها الرامية للمساهمة في رسم ملامح المشهد العمراني الحديث في المنطقة.

للمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني: www.arabtecholding.com

للاستفسارات يُرجى التواصل مع:

سارة شديد

علاقات المستثمرين

ir@arabtecholding.com

+971 (0) 2 333 7789